
Tekstą rekomenduojame skaityti kartu su tėvais ar
asmeniniais padėjėjais/socialiniais darbuotojais.

Papildoma išmoka negalią turinčiam vaikui

Asmenys, kurie augina vaiką,

gauna išmoką vaikui.

Išmoka vadinasi vaiko pinigais.

Asmenys, kurie augina vaiką su negalia,

Gauna didesnę išmoką vaikui.

Išmoką gauna asmenys, kai:

· Vaikas yra jaunesnis negu 18 metų arba

· Vaikas mokosi mokykloje.

Tada vaikas turi būti jaunesnis negu 23 metų.

Išmokos dydis yra 127 eurai 88 centai.

Išmoką moka 1 kartą per mėnesį.

Dėl išmokos:

· Kreiptis į seniūniją,

kurioje asmuo gyvena.

· Rašyti prašymą internetu.

Prašymą galima pateikti adresu: www.spis.lt 


